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 PROTOKÓŁ nr  XIV/ 2008 
 
z  sesji Rady Miejskiej śerkowa odbytej w dniu 6 listopada 2008 roku w godz. od 1200 – 1310  
w sali nr 3 Urzędu Miasta i Gminy w śerkowie.    

 
XIV  sesja Rady Miejskiej śerkowa została zwołana na podstawie art. 20 ust. 1 z dnia  

8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity z 2001 r. Dz. U. nr 142, poz. 1591 ze 
zmianami). 
W sesji uczestniczyło 15 radnych na ogólny stan 15 radnych. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 

 
Ponadto w sesji udział wzięli: 

1. sołtysi gminy śerków   
Lista obecności stanowi załącznik nr  2  do niniejszego protokółu. 
oraz: 

2.   Janusz Jajczyk    - Burmistrz śerkowa 
3. Zygmunt  Meisnerowski  - przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego 
4. Zbigniew KuŜdŜał    - członek Zarządu Powiatu Jarocińskiego, 
5. Kasper Ekert   - radny Rady Powiatu Jarocińskiego, 
6. Jacek Jędraszczyk   - Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy śerków, 
7. Bronisława Rogacka  - Skarbnik Gminy śerków 
8. Jacek Maciejewski   - Dyrektor Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy   

                                                         śerków 
9. Przedstawiciele mediów:  - „Gazeta Jarocińska”, śycie Jarocina 

Porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej śerkowa wraz z  zaproszeniami i materiałami 
sesyjnymi przesłano radnym pocztą w dniu 27 października 2008 r..   
 
Punkt l - Otwarcie obrad sesji. 
Przewodnicząca Rady Miejskiej śerkowa Pani Barbara Urbańska o godz. 1200 otworzyła XIV 
sesję Rady Miejskiej. Powitała Pan Janusza Jajczyka burmistrza Miasta i Gminy śerków, 
radnych, sołtysów oraz pracowników Urzędu , Biblioteki i przedstawiciela „Gazety Jarocińskiej” 
oraz „śycia Jarocina”. 
 
Punkt 2 – Stwierdzenie prawomocności obrad. 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, Ŝe w sesji uczestniczy 15 radnych, tak więc Rada jest władna 
podejmować prawomocne uchwały. 
 
Punkt 3 - Odczytanie porządku obrad sesji. 
Przewodnicząca przedłoŜyła porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej śerkowa w następującym 
brzmieniu: 
1. Otwarcie obrad sesji 
2. Stwierdzenie prawomocności.   
3. Przedstawienie porządku obrad sesji. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XIII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
7. Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) nadania imienia Szkole Podstawowej w Dobieszczyźnie, 
b) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, oraz określenia granic ich obwodów, 

prowadzonych przez gminę śerków, 
c) ustalenia ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej,, 
d) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej w Gąsiorowie, 
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e) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ lokali mieszkalnych, 
f) określenia wzoru formularzy podatkowych, 
g) określenia stawek podatku od nieruchomości, 
h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
i) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2008 r. 

przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2009 rok, 
j) ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w roku 2009 w szkołach 

i przedszkolach prowadzonych przez Gminę śerków, 
k) wprowadzenia zmian do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2008 rok, 
l) przystąpienia do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – przebudowa 

drogi powiatowej Klęka – Grab Nr 3678 P. 
8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
9. Przedstawienie informacji Przewodniczącego Rady w sprawie złoŜonych oświadczeń 

majątkowych radnych. 
10. Wolne głosy,  wnioski, komunikaty. 
11. Zamknięcie obrad sesji. 
W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie, tj. przy 15 głosach „za” 
/Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do protokółu/. 
 
Punkt 4 - Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Miejskiej śerkowa. 
Uwag nie wniesiono. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji 
(bez odczytywania) 
W wyniku głosowania protokół z XIII sesji Rady został przyjęty 15 głosami „za” (jednogłośnie).  
 
Punkt 5 - Interpelacje i zapytania radnych. 
Radny p. Bronisław Banasiak zwrócił się z prośbą o włączenie Klubu Seniora i Inwalidów  
w organizację 90  rocznicy obchodów Powstania Wielkopolskiego. 
Przewodnicząca przyjęła prośbę i zobowiązała się przekazać osobie odpowiedzialnej za przebieg 
uroczystych obchodów Powstania. 
 
Punkt 6 - Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XIII sesji Rady Miejskiej       

śerkowa. 
PowyŜsze sprawozdanie przedstawiła przewodnicząca Rady Pani Barbara Urbańska na podstawie 
materiałów opracowanych dla radnych. Sprawozdanie Rada przyjęła bez uwag, stanowi załącznik  
nr 4 do protokółu. 
 
Punkt 7 - Rozpatrzenie projektu uchwał Rady Miejskiej śerkowa w sprawie:  

a) nadania imienia Szkole Podstawowej w Dobieszczyźnie, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/119/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie nadania 
imienia Szkole Podstawowej w Dobieszczyźnie ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/119/08  stanowi  załącznik nr 5 do protokółu /. 
 

b) ustalenia planu sieci publicznych przedszkoli, oraz określenia granic ich obwodów, 
prowadzonych przez gminę śerków, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
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w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/120/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie ustalenia 
planu sieci publicznych przedszkoli, oraz określenia granic ich obwodów, prowadzonych przez 
gminę śerków ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/120/08  stanowi  załącznik nr 6 do protokółu /. 
 

c) ustalenia ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/121/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie ustalenia 
ekwiwalentu pienięŜnego dla członków ochotniczej straŜy poŜarnej,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/121/08  stanowi  załącznik nr 7 do protokółu /. 
 

d) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej w Gąsiorowie, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radny Pan Bronisław Banasiak zapytał czy ta nieruchomość podlega przetargowi. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe nieruchomość zostanie sprzedana w drodze przetargu. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/122/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości zabudowanej w Gąsiorowie,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/122/08  stanowi  załącznik nr 8 do protokółu /. 
 

e) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ lokali mieszkalnych, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radny p. Bronisław Banasiak zapytał dlaczego najemcy do tej pory nie wykupiły mieszkań od 
Agencji Nieruchomości Rolnych tylko teraz od gminy. 
Burmistrz odpowiedział, Ŝe zgodnie z ustawą przejęte lokale nie moŜna było sprzedać przez  
okres 10 lat, gdyby taka sytuacja nastąpiła wtedy naleŜność za mieszkanie, naleŜałoby 
odprowadzić do Agencji. Zainteresowane osoby złoŜyły wnioski o wykup mieszkań dlatego 
przygotowano projekt uchwały. 
Radny Pan Bronisław Banasiak zapytał, jeŜeli ktoś z mieszkańców nie wykupi mieszkania? 
Przewodnicząca odpowiedziała, Ŝe taki lokal dalej będzie własnością gminy.  
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/123/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
wyraŜenia zgody na sprzedaŜ lokali mieszkalnych,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/123/08  stanowi  załącznik nr 9 do protokółu /. 
 

f) określenia wzoru formularzy podatkowych, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
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Uchwałę Nr XIV/124/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
określenia wzoru formularzy podatkowych ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/124/08  stanowi  załącznik nr 10 do protokółu /. 
 

g) określenia stawek podatku od nieruchomości, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radny Pan Grzegorz Andraszak  zapytał ile wynosiła w roku 2007 stawka podatku od 
nieruchomości od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 
gospodarczej. 
Przewodnicząca odpowiedziała, Ŝe tyle samo. 
Wobec braku dalszych uwag przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały  
w obecności 15 radnych na sali  w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/125/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
określenia stawek podatku od nieruchomości,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/125/08  stanowi  załącznik nr 11 do protokółu /. 
 

h) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, 
Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/126/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych ,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/126/08  stanowi  załącznik nr 12 do protokółu /. 
 

i) obniŜenia średniej ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2008 r. 
przyjmowanej jako podstawa obliczenia podatku rolnego na 2009 rok, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/127/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie obniŜenia 
średniej ceny skupu Ŝyta za okres pierwszych trzech kwartałów 2008 r. przyjmowanej jako 
podstawa obliczenia podatku rolnego na 2009 rok,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/127/08  stanowi  załącznik nr 13 do protokółu /. 
 

j)  ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w roku 2009  
w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę śerków, 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/128/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie ustalenia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w roku 2009 w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę śerków,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/128/08  stanowi  załącznik nr 14 do protokółu /. 
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k) wprowadzenia zmian do  budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2008 rok, 
Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka przedstawiła projekt uchwały wprowadzającej zmiany 
do budŜetu na rok 2008. Wyjaśniła, Ŝe budŜet zwiększy się o 43.268,08 zł po stronie dochodów  
i wydatków, w tym wydatki na zadania zlecone  5.828.609 zł.  
BudŜet po zmianach po stronie:  

• dochodów wynosi    29.426.406,86 zł 
• wydatków wynosi    33.309.776,53 zł 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o nie odczytywanie uzasadnienia do projektu uchwały 
wprowadzającego zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2008 rok w związku  
z szczegółową analizą zmian na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej śerkowa. 
Radny Pan Bronisław Banasiak zapytał czy środki dla ZAZ w śerkowie wynikają z dotacji 
ogólnej. 
Skarbnik gminy Pani Bronisława Rogacka odpowiedziała, Ŝe tak. 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/129/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
wprowadzenia zmiany do budŜetu Miasta i Gminy śerków na 2008 rok,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/129/08  stanowi  załącznik nr 15 do protokółu /. 
 

l) przystąpienia do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – 
przebudowa drogi powiatowej Klęka – Grab Nr 3678 P. 

Przewodnicząca przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przystąpiono do głosowania przyjęcia projektu uchwały w obecności 15 radnych na sali   
w trakcie głosowania,   
„za” głosowało 15 radnych,  
Uchwałę Nr XIV/130/08 Rady Miejskiej śerkowa z dnia 6 listopada 2008 r. w sprawie 
przystąpienia do Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych – przebudowa drogi 
powiatowej Klęka – Grab Nr 3678 P,  przyjęto jednogłośnie. 
/Uchwała Nr XIV/130/08  stanowi  załącznik nr 16 do protokółu /. 
 
Punkt  8 – Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
Przewodnicząca udzieliła odpowiedzi radnemu Bronisławowi Banasiakowi w punkcie 5 porządku 
obrad XIV sesji. 
 
Punkt  9 – Przedstawienie informacji Przewodniczącego Rady w sprawie złoŜonych oświadczeń 
majątkowych radnych. 
Przewodnicząca przedstawiła informację w sprawie złoŜonych oświadczeń majątkowych 
radnych za rok 2007 na podstawie treści załączonej do materiałów sesyjnych. 
Informacja stanowi załącznik nr 17 do protokółu. 
 
Punkt  10 – Wolne głosy, wnioski, komunikaty. 
Radny Pan Bronisław Banasiak zabierając głos zwrócił się do przedstawicieli prasy  
z oburzeniem, twierdząc, Ŝe jeszcze takiego przedstawiciela „Gazety Jarocińskiej” Rada na 
swoich sesjach nie gościła. ..Co pan chce zrobić w wywiadzie z Panią Urbańską? Co pan chce 
zdołować wszystkich? Czy pan chce tworzyć? śeby ludzie jakieś prawo tworzyli, uchwalali. To 
co pan pisze, to są naprawdę absurdy. To znaczy nie, moŜe nie są absurdy, tylko takie 
wyłapywanie od spodu wszystkiego…  
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Do dyskusji włączył się Burmistrz zwracając się radnego Ŝeby nie przesadzał bo nie warto a do 
dziennikarza, Ŝe jeŜeli radny nie Ŝyczy sobie aby robiono mu zdjęcia, to proszę nie robić. 
UwaŜał, Ŝe  co do kultury tego pana to szkoda słów radnego. 
Burmistrz zwrócił się do Przewodniczącej, Ŝe chce zabrać głos w innej sprawie poniewaŜ ma 
klika komunikatów: 

1) gmina śerków w piątek podpisała umowę ze Starostwem w Jarocinie i jest właścicielem 
budynku przy ul. Mickiewicza w śerkowie. Gmina moŜe przystąpić do prac związanych 
z przeznaczeniem tego obiektu pod budynek przyszłego przedszkola. Burmistrz wyraził 
duŜe uznanie oraz złoŜył podziękowanie Staroście,  wszystkim radnym powiatowym  
i Przewodniczącemu Rady Powiatu, obecnemu na obradach sesji za to, Ŝe przychylili się 
do przekazania nieruchomości. Zadanie to zostanie uwzględnione w projekcie budŜetu na 
roku 2009, 

2) trwają prace nad projektem przyszłorocznego budŜetu, który do 15 listopada br. zostanie 
przekazany Przewodniczącej Rady. W projekcie budŜetu zostaną ujęte plany  
i zamierzenia inwestycyjne roku 2009, m.in.: 
udział w kosztach  gminy śerków w zakresie  planowanej przebudowy drogi powiatowej 
Klęka – Grab Nr 3678 P. Rada środki te przyjęła uchwałą, które będą uwzględnione  
w budŜecie roku 2009. Przebudowa drogi ma być realizowana przez jednego wykonawcę 
przy współudziale finansowym powiatu jarocińskiego, średzkiego i gminy  Nowe Miasto 
n/Wartą  oraz naszej gminy.  Burmistrz uwaŜał, Ŝe odcinek tej drogi dla gminy jest 
bardzo waŜnym ciągiem komunikacyjnym łączącym dwie drogi krajowe  
i umoŜliwiającym bezpośredni dojazd do Poznania…Czynimy starania o włączenie tego 
zadania w rządowy program budowy tzw. „schetynówek”, a droga jest w opłakanym 
stanie – powiedział Burmistrz.  

Przewodnicząca w imieniu Rady i własnym podziękowała radnym powiatowym za współpracę  
i duŜe zaangaŜowanie w sprawy gminy śerków. 
Przewodnicząca będąc przy głosie powróciła do sprawy związanej z artykułami dziennikarza 
zamieszczanymi w „Gazecie Jarocińskiej” uwaŜała, Ŝe tytuły i artykuły są niewłaściwe. 
Dziennikarz uŜywa słów które prowadzą do niejasności sytuacji, które miały miejsce. Zdaniem 
Przewodniczącej, dziennikarz powinien być dobrym polonistą. Zarzuciła mu, Ŝe nie informując, 
nagrywa i wykorzystuje rozmowy telefoniczne do swoich artykułów. ...KaŜdy kto z marszu 
odpowiada, popełnia błędy językowe i przypuszczam, Ŝe  Pan teŜ by je popełnił.. Podkreśliła, ze  
radni pracują i nie świadczy to ile razy spotykają się oficjalnie ale ile dokumentów jest 
przygotowane na kolejne sesje a ich osiągnięcia ocenią wyborcy. Przewodnicząca 
poinformowała przedstawiciela „Gazety Jarocińskiej”, Ŝe jeŜeli będą jakiekolwiek pytania 
dotyczące działalności Rady to bardzo prosi o przedstawienie ich na piśmie. Postara się 
odwrotnie udzielić  odpowiedzi nie popełniając błędów językowych. Jestem nauczycielem  
i pragnę aby moje wypowiedzi były prawidłowe. 
Radny Pan Bronisław Banasiak uwaŜał, Ŝe działania dziennikarza powinien zweryfikować 
„nadzór prasowy” 
Pan Zygmunt Meisnerowski – przewodniczący Rady Powiatu Jarocińskiego podziękował za 
wyraŜenie uznania w podejmowaniu działań  radnych powiatowych na rzecz gminy śerków. 
Sołtys wsi Brzóstków podziękował za zamontowanie tablicy ogłoszeniowej oraz wnioskował  
o wycięcie krzewów przy drodze do Brzóstkowa wspomniał takŜe o środkach finansowych dla 
poszczególnych sołectw. 
Przewodnicząca nadmieniła, Ŝe 10  tablic ogłoszeniowych zostanie w kolejności zamontowane  
a pozostałe w przyszłym roku tak, Ŝe wszystkie sołectwa będą miały równe tablice. 
Burmistrz wyjaśnił sołtysowi, Ŝe jest przygotowywany projekt ustawy o funduszu sołeckim, 
który gminy będą musiały uwzględnić w budŜecie ale nie wiadomo czy ustawa wejdzie w Ŝycie. 
Środki te będą planowane corocznie w budŜecie gminy  w granicach ok. 10 tys. na sołectwo, 
którymi dysponować będzie  rada sołecka. 
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Punkt  11 – Zamknięcie obrad sesji. 
Przewodnicząca  Rady stwierdziła, Ŝe porządek obrad XIV Sesji Rady Miejskiej śerkowa został 
wyczerpany, wobec czego o godz. 13 10 zamknęła obrady Sesji, dziękując wszystkim za  
przybycie.  
 
 
 
PROTOKOŁOWAŁA:                                                     PRZEWODNICZYŁ: 
Teresa Szablewska      Przewodniczący Rady Miejskiej            

śerkowa  
/ - /  Barbara Urbańska 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 


